

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, has announced that His Majesty King Hussein of Jordan will visit Ottawa from August 6 - 8, 1974, enroute to Vancouver where he will be the guest of honour in the opening ceremonies of the Abbotsford International Air Show. The King will be accompanied by Queen Alya. While in Ottawa, His Majesty will hold discussions with the Prime Minister, the Right Honourable P.E. Trudeau and Mr. Sharp.

★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'Honorable Mitchell Sharp, annonce la visite qu'effectuera à Ottawa Sa Majesté le Roi Hussein de Jordanie entre le 6 et le 8 août 1974. Sa Majesté sera alors en route pour Vancouver où elle sera l'invitée d'honneur de l'ouverture de l'Abbotsford International Air Show. Sa majesté sera accompagnée de la Reine Alya. Pendant son séjour à Ottawa, le chef d'Etat jordanien s'entretiendra avec le Premier Ministre, le Très Honorable P.E. Trudeau, ainsi qu'avec M. Sharp.